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Vragen van het lid Boswijk (CDA) aan de Minister voor Buitenlandse Handel
en Ontwikkelingssamenwerking en van Buitenlandse Zaken over de prognose
dat dit jaar een kwart van alle in Europa verkochte elektrische auto’s uit China
afkomstig zullen zijn (ingezonden 3 april 2024).

Vraag 1
Heeft u er kennis van genomen dat uit een prognose van het Europese
klimaatbureau «Transport & Environment» blijkt dat dit jaar uit China
afkomstige elektrische auto’s tot wel een kwart van de verkoopcijfers zouden
kunnen opeisen?1

Vraag 2
Deelt u de mening dat Europa niet te eenzijdig afhankelijk van China moet
worden voor grondstoffen en producten, aangezien China eerder heeft
aangetoond bereid te zijn om deze afhankelijkheden geopolitiek in te zetten?

Vraag 3
Deelt u de mening dat daarom voorkomen moet worden dat de Europese
auto-industrie wordt weggeconcurreerd door goedkope Chinese import, met
als gevolg dat Europa uiteindelijk te eenzijdig afhankelijk wordt van China op
dit gebied? Zo nee, waarom niet?

Vraag 4
Kunt u aangeven wat de stand van zaken is van het onderzoek dat de
Europese Commissie in oktober 2023 is gestart naar de vraag of er geen
marktverstoring plaatsvindt door Chinese subsidies op elektrische auto’s? Op
welke termijn verwacht u resultaten van dit onderzoek?2

1 Transport & Environment, 27 maart 2024, «One in four EVs sold in Europe this year will be
made in China – analysis», https://www.transportenvironment.org/discover/one-in-four-evs-
sold-in-europe-this-year-will-be-made-in-china-analysis/

2 Europese Commissie, 4 oktober 2023, «Commission launches investigation on subsidised
electric cars from China», https://ec.europa.eu/commission/presscorner/detail/en/ip_23_4752
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Vraag 5
Welke maatregelen zouden wat u betreft genomen kunnen worden voor de
bescherming van de Europese auto-industrie, als bijvoorbeeld blijkt dat er
marktverstoring plaatsvindt? Vindt u hogere importtarieven of quota’s in dat
geval gerechtvaardigd? Zo nee, waarom niet?

Vraag 6
Deelt u tevens de zorgen dat veel Nederlanders niet beseffen dat hun data
– zoals wat, waar en wanneer je rijdt – mogelijk in China terecht komen? Zijn
er wat u betreft bepaalde doelgroepen die aangeraden zouden moeten
worden geen Chinese elektrische auto’s te gebruiken? Zo nee, waarom niet?3

Vraag 7
Als China zo actief de Europese automarkt weet te betreden, kan u dan ook
toelichten welke vooruitgang er wordt geboekt in gesprekken met de
Chinezen ten aanzien van onze markttoegang in China? Voor welke sectoren
die voor Nederland van belang zijn, wilt u snel vooruitgang zien in de
Europese dialoog met China?

3 RTL-nieuws, 27 maart 2024, «Elektrische auto uit China kopen? Dit moet je vooraf weten».

Tweede Kamer, vergaderjaar 2023–2024, Vragen 2


